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Z á z n a m 

zo zasadnutia Krízového štábu Mesta Michalovce dňa 15. mája 2023, 09:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

Prítomní:  Mgr. Miroslav Dufinec, Ing. Jozef Sokologorský, Ing. Peter Hajduk, PhDr. Jana Cibereová, 
JUDr. Dušan Šanta, Ing.  Július Oleár, Mgr. Michal Paľovčík, Ing. Martin Čornej, Ing. Ján 
Jasovský, Ing. Marta Mojsejová, Ing. Oľga Bereznaninová, PaedDr. Marek Novák, Ing. Anna 
Mrázová, Ing. Alexander Šoth, Ing. Marta Bobovníková, Mgr. Mária Stričková, Mgr. 
Veronika Muchová, Viera Pakánová 

 

PROGRAMOM ZASADNUTIA BOLO OBOZNÁMENIE SA S PROBLEMATIKOU A PRIJATÝCH 
OPATRENÍ SO SITUÁCIOU SPÔSOBENOU HAVÁRIOU V BYTOVOM DOME NA ULICI 

MLYNSKEJ 7 
 
 

1. Primátor informoval o jednotlivých stretnutiach so zástupcami štátnych inštitúcií ohľadom 

riešenia následkov mimoriadnej situácie.  

2. Prednosta MsÚ informoval o odoslaných žiadostiach v priebehu marca 2023 splnomocnencovi 

pre rómske komunity, europoslancom, zástupcom z úradu vlády  a konštatoval, že odpoveď 

bola bez odozvy. Reakcia prišla len od  pani europoslankyne Nicholsonovej,  ktorá je ochotná 

byť nápomocná pri riešení refundácií v súvislosti s mimoriadnou situáciou a s poskytnutím 

náhradného ubytovania. V tejto súvislosti osobne  kontaktovala Ministerstvo vnútra SR, 

doteraz taktiež bez odozvy. 

3. Primátor konštatoval, že mesto sa, po týchto skúsenostiach, na základe uznesenia prijatého na 

rokovaní mestského zastupiteľstva, rozhodlo odpredať jednotlivé bytové domy na Mlynskej 

ulici s tým, že kupujúci je povinný sa postarať o náhradné ubytovanie pre rodiny  z Mlynskej 7.  

4. Vedúci sociálneho odboru informoval KŠ o situácií 54 osôb umiestnených v škole na Ulici 

Mlynskej. Jednotlivým osobám bola a je poskytovaná potravinová pomoc, hygienické 

prostriedky a poradenská pomoc. Ďalej informoval, že dvom rodinám s malými deťmi bolo 

poskytnuté náhradné bývanie a už nie sú umiestnení v škole. 

5. Náčelník mestskej polície informoval o situácií na Mlynskej ulici, konštatoval, že situácia je 

stabilná, predovšetkým vďaka pracovníkom MOPS, ktorí majú pracovnú službu nepretržite 

počas celého týždňa a zdôraznil, že je potrebné zachovať ich činnosť naďalej, zvlášť počas 

trvania mimoriadnej situácie. 

6. Primátor na záver zdôraznil, že bude nevyhnutné požiadať o náhradu nákladov spojených 

s využívaním priestorov školy na Mlynskej ulici pre účel náhradného ubytovania, kde sú 

priestory značne opotrebované a poškodené v  tomto stave nevyhovujúce pre učebný proces. 

 
 
 
 Mgr. Miroslav Dufinec 

                                                                                                                                 primátor Mesta  
Zapísal: Mgr. Michal Paľovčík 


